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DEN NORSKE KIRKE
Egersund menighetsråd

Møteprotokoll
for

Egersund menighetsråd

Tid:
 16.02.2021 kl. 18:00

Sted: 
Teams 

_________________________________________________________________________
Fremmøtte:
Knut Pettersen Leder
Beate Koldal Nestleder
Elisabeth Solbakke Kasserer
Paul Nielsen Tønnesen Medlem
Roger Rasmussen Medlem
Rune Hetland Medlem
Kenneth Pedersen Medlem
Inger-Turid Wium Jakobsen Medlem
Ingun S. Barane Medlem
Aud Tove Hovland 1. Varamedlem
Elin Wood Sekretær

_________________________________________________________________________

Sakliste med saksdokument:
Saksnr § Tittel Saksbehandler
2021/12 Godkjenning av innkalling 012.1
2021/13 Godkjenning av protokoll 012.1
2021/14 Utsettelse av konfirmasjon til høsten 012.1
2021/15 Merknad til sak 2020/20 012.1
2021/16 Supleringsvalg til jubileumskomiteen Menighetsrådsleder
2021/17 Eventuelt

Meldinger:

Egersund, 18.02.2021
Underskrifter:
Vi bekrefter med våre underskrifter at møtebokens blader, som vi har signert, er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet.
Knut Pettersen Elin Wood

Menighetsrådsleder Daglig leder/sekretær



_______________________________________________________________

2021/12 Godkjenning av innkalling
INNSTILLING
Innkallingen godkjennes

VEDTAK
Innkalling godkjent
_______________________________________________________________

2021/13 Godkjenning av protokoll
INNSTILLING
Protokollen godkjennes

MØTEBEHANDLING
Roger Rasmussen påpekte feil i høringssak A. 
Korrekt vedtak er 6 stemmer for punkt 1, mot 3 stemmer for Ingun Baranes forslag. 
Videre påpekte Roger uklar ordlyd i punkt c. Det føyes til: Etter drøfting samlet MR seg om de
satsningsområdene som allerede er foreslått som kirkens nasjonale satsningsområder.
Ingun Barane påpekt at hun ikke hadde nevnt at Bakkebø og Egersund kirke trenger vedlikehold. 
Korrekt: Kenneth Pedersen påpekte at både Egersund kirke og Bakkebø kirke trenger vedlikehold.

VEDTAK
Protokoll godkjennes med endringene:
Korrekt vedtak er 6 stemmer for punkt 1, mot 3 stemmer for Ingun Baranes forslag. 
I punkt c føyes det til: Etter drøfting samlet MR seg om de satsningsområdene som allerede er foreslått som
kirkens nasjonale satsningsområder.
Kenneth Pedersen påpekte at både Egersund kirke og Bakkebø kirke trenger vedlikehold.
_______________________________________________________________

2021/14 Utsettelse av konfirmasjon til høsten
UTREDNING
Biskopene i Den norske kirke har bedt menighetene i skriv av 28.01.2021, å vurdere om vårens
planlagte konfirmasjoner bør utsettes til høsten. Årsaken er risiko for lokale variasjoner i smittetrykk
og restriksjoner, og utviklingen i pandemien. De presiserer at det er de lokale menigehtene som må
ta denne beslutningen ut fra lokale smitteforhold. 

Ingun har gjennomført en uhøytidelig spørreeundersøkelse blant konfirmantforeldrene på Facebook.
I denne uformelle undersøkelsen er det 42 som vil utsette, 41 som vil gjennomføre og 7 som ikke
vet/er det samme for. 
Hva tenker menighetsrådet vil være den beste løsningen i år?

INNSTILLING
Ingen innstilling



MØTEBEHANDLING
Ingun redegjorde for stabens ønske i saken.
På grunn av den uavklarte situasjonen som er, anbefaler staben å utsette konfirmasjonene til høsten. 
De fleste i regionen har valgt å utsette. Staben anbefaler videre å benytte helgen 28. og 29. august til å
gjennomføre konfirmasjon for Husabø og helgen 4. og 5. september for Lagård og Hellvik ungdomskole. 
Det var enighet om at det er viktig å gå samlet ut med informasjon til alle konfirmantene i Egersund, for å unngå
usikkerhet. Av den grunn vil også Helleland og Eigerøy beslutte utsettelse/ikke utsettelse i kveld. 
Felles anbefalinger vil dermed kunne gis til alle konfirmanter og foreldre. 
Det er videre flere gode argumenter for å permanent utsette konfirmasjonene til høsten. 
Dette vil bli tatt opp igjen som sak på et senere menighetsrådemøte.

VEDTAK
Menighetsrådet stiller seg bak stabens anbefalinger, og vedtar enstemmig å utsette konfirmasjonene til:
August 28. og 29. for Husabø ungdomsskole. 
September 4. og 5. for Lagård og Hellvik ungdomsskole. 

_______________________________________________________________

2021/15 Merknad til sak 2020/20
UTREDNING
Bakgrunn for saken

Saken gjelder skriv fra Rolf Skåra, tidligere medlem av menighetsrådet, datert 5.februar 2021. Skåra
viser her til møtebehandlingen i sak 2020/20. Saken dreier seg om supplering og valg av frivillige til
ulike utvalg. Da saken var oppe til behandling var Skåra ikke lenger medlem av menighetsrådet. Han
hadde vist sin interesse for å bidra som medlem av jubileumskomiteen noe som også var ønskelig fra
rådet. Under diskusjonen ble følgende spørsmål stilt: ”Er Rolf Skåra helt uaktuell”? (som medlem av
komiteen). 

Formuleringen som ble referert til, stod i en kontekst der Skåra hadde blitt gitt fritak ut fra eget ønske,
om å tre fra sitt verv som medlem av menighetsrådet. Spørsmålet om han er «helt uaktuell» som
medlem av jubileumskomiteen må forstås i denne sammenheng.

Rolf Skåra opplever det som ubehagelig at formuleringen står i et offentlig dokument.

I følge Marianne Brekke spesialrådgiver i KA, er det ikke mulig å gå inn å stryke i allerede vedtatt
protokoll. Det menighetsrådet imidlertid kan gjøre, er å vedta en uttalelse, eller presisering, i
tilknytning til saken. Rådet kan videre bestemme om saken skal tas for lukkede dører. Det må i så fall
gjøres eget vedtak om å lukke møtet før behandling av sak jamfør § 3. . 

§ 3.Åpne eller lukkede møter. Møter i menighetsrådet/kirkelig fellesråd holdes for åpne dører, dersom
ikke rådet selv har bestemt noe annet. Personalsaker og saker hvor lovbestemt taushetsplikt tilsier
det, skal behandles for lukkede dører. Debatt om en sak skal behandles for åpne eller lukkede dører
foregår for lukkede dører.



INNSTILLING
Forslag til vedtak
 Menighetsrådet beklager formuleringen i 2020/20, vi ser at denne kan misforstås. 

Det vil bli sendt brev til Rolf Skåra hvor menighetsrådet beklager formuleringen, samt understreke at
formuleringen som er gjengitt i referatet stod i en kontekst som handlet om at Skåra etter søknad
var blitt fritatt som medlem av  menighetsrådet. Spørsmålet om han var «helt uaktuell» som
medlem av jubileumskomiteen må forstås i denne sammenhengen. Det er på ingen måte uttrykk
for mistillit til Skåras forutsetninger for å delta i den nevnte komiteen. Rådet beklager dersom det
kan oppfattes slik.

MØTEBEHANDLING
Det ble kort redegjort for saken. Knut fremmet forslag om en omformulering av punkt 1. i innstillingen.

Menighetsrådet beklager at nevnte formulering i sak 2020/20 står slik den står i
protokollen. Vi ser at denne kan misforstås.

VEDTAK
Menighetsrådet beklager at nevnte formulering i sak 2020/20 står slik den står i protokollen. 
Vi ser at denne kan misforstås.Det vil bli sendt brev til Rolf Skåra hvor menighetsrådet beklager
formuleringen, samt understreke at formuleringen som er gjengitt i referatet stod i en kontekst
som handlet om at Skåra etter søknad var blitt fritatt som medlem av  menighetsrådet.
Spørsmålet om han var «helt uaktuell» som medlem av jubileumskomiteen må forstås i denne
sammenhengen. Det er på ingen måte uttrykk for mistillit til Skåras forutsetninger for å delta i den
nevnte komiteen. Rådet beklager dersom det kan oppfattes slik.

_______________________________________________________________

2021/16 Supleringsvalg til jubileumskomiteen
UTREDNING
Menighetsrådet har tidligere bestemt at jubileumskomiteen kan suppleres ved behov.
Det er både naturlig og ønskelig at daglig leder i menigheten er medlem av komiteen. 
Det ligger innenfor daglig leders arbeidsområde blant annet å lede, koordinere og organisere aktiviteter i
menigheten, og følge opp saker. 
Daglig leder bør derfor være medlem av jubileumskomiteen.

INNSTILLING
Daglig leder i menigheten tiltrer som medlem i jubileumskomiteen for kirkejubileet 2023.

VEDTAK
Daglig leder i menigheten tiltrer som medlem i jubileumskomiteen for kirkejubileet 2023.
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

2021/17 Eventuelt
Ingen innkomne saker under eventuelt


